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פוזיילוב: ממה שנחשפתי בתחקיר אני פשוט מזועזע. אני חושב שהשב״כ, כמו צה״ל, בחר משה 

לסובב אותנו במעגלים ולחזור לאותה נקודה. אין מספיק אומץ לומר שהכישלון הגדול הזה נעוץ

בחוסר מקצועיות של אותו לילה, בהחלטה שלא להעלות כוננות, לא לפזר את המסיבה של נובה

ולא לקחת לחומרה את כל הסימנים. התקבלו סימנים מאוד חזקים, למרות שהשב״כ התריע על

זאת. זאת אומרת, השב”כ העז לתת ועלולים לנצל  כך שהאויבים שלנו רואים אותנו בחולשתנו 

את ההתראה הזאת ועדיין לא פירש את הסימנים הקשים האלה לחומרה.

הראיון המלא פורסם במעריב, בתאריך 05.03.2025.
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